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در استان

آذربایجان شرقی، کرمان و خراسان پیشتازان 
کشوری در هم افزایی دانشگاه با صنایع

تبریز-توفیقی
قائم مقام دانشگاه آزاد اسلامی کشور در حاشیه بازدید از گروه صنعتی 
تراکتورس��ازی ایران گفت: دانشگاه های آزاد اس��تان های آذربایجان شرقی، 
کرمان و خراس��ان که واحدهای فنی و مهندس��ی قوی تری دارند در ارتباط 

بین دانشگاه و صنعت پیشتاز هستند.
علی س��روری مجد افزود: ارتباط دانش��گاه آزاد اسلامی با تراکتورسازی 
در خطوط این گروه صنعتی کاملًا مش��هود هس��ت ک��ه می تواند به عنوان 
پایلوت برای س��ایر صنایع و دانش��گاه ها جهت ارتقاي کمی و کیفی امور هر 

دو بخش باشد.
 ارتباط دانش�گاه و تراکتورس�ازی امنیت کش�ور را تضمین 

می کند
وی با اشاره به موضوع امنیت غذایی و اولویت اساسی کشور این مبحث 
تأکید کرد: در این زمینه واحدهای دانش��گاه آزاد و صنایع کش��ور از جمله 
تراکتورس��ازی ارتباط تنگاتنگی دارند که امیدواریم روزبه روز شاهد توسعه و 

افزایش این ارتباطات باشیم.
س��روری ضمن یادآوری توفیقاتی مانند داخلی سازی بالای 90 درصدی 
قطعات در تراکتورس��ازی با اس��تفاده از بهره برداری حداکثر اظهار داش��ت: 
عملکرد تراکتورس��ازی به عنوان واحد صنعتی موف��ق و برند ملی در تمامی 

زمینه ها از جمله در حوزه دانشگاهی باید به سایر صنایع گسترش یابد.
گفتنی اس��ت اس��تفاده از ظرفیت های دانشگاهی کش��ور اعم از نیروی 
 انس��انی و دان��ش فنی در تراکتورس��ازی از ۳ س��ال پیش در دس��تور کار 
قرار گرفت��ه به طوری که همکاری با 90 مرکز دانش��گاهی و دانش بنیان در 
س��طح کش��ور در همین مدت اتفاق افت��اده که مهم تری��ن نتیجه ملموس 
 آن راه ان��دازی خط تولی��د اتوماتیک ب��رای اولین بار در کش��ور با همکاری 

دانشگاه آزاد اسلامی در این گروه صنعتی بوده است.

بسکتبال کردستان؛ چشم انتظار حامی برای 
حضور در لیگ

اسرین مقصودی _ خبرنگار
دبیر هیات بسکتبال کردستان اظهار داشت:امسال با مشکل نبود حامی  
و اسپانس��ر  برای حضور در لیگ مواجه هس��تیم  و با توجه به عملکرد خوب 
و همچنین اخد امتیاز حضور در لیگ به دلیل کس��ری بودجه امکان راهیابی 

نداریم.
در نشس��ت خبری هیات بس��کتبال استان کردس��تان با اصحاب رسانه 
در راس��تای حل مشکلات این مجموعه با حضور ریاست استان و شهرستان 
س��نندج ، رئیس هیات بسکتبال کردستان اعلام کرد : توقع از بسکتبال در 
کردس��تان بسیار بالاست و مردم انتظار دارند که تیم های استان همیشه در 

صدر باشند.
امی��ر جم��اران ب��ا اش��اره ب��ه اینک��ه هی��ات اس��تان،  هی��ات  برتر 
فدراس��یون ش��د، افزود: به اهداف اولیه دس��ت پیدا کرده ایم ، ضمن اینکه 
 ب��دون هیچ نف��وذی برتری��ن بازیکن��ان و مربیان در س��طح مل��ی معرفی 

شده اند.
وی ی��ادآور ش��د: مهمترین هدف م��ا برقراری نظم و انضب��اط بود و با 
منس��جم کردن پیگیری های لازم، مطالبه گری مس��ئولیت های اجتماعی از 

صنایع و واحدهای تولیدی خصوصی انجام شد.
جماران تأکید کرد: پش��تیبانی صنایع بزرگ از ورزش اس��تان، حمایت 
از جوانان این اس��تان اس��ت و مهمترین مسئله ای که امروز روند رو به رشد 
رش��ته ورزشی بسکتبال کردستان را در دهه گذشته به چالش کشیده، نبود 
اسپانس��ر و حامی مالی اس��ت و بسکتبال کردس��تان امروز نیازمند حمایت 

سرمایه گذاران بخش خصوصی است.
بابک معتمد وزیری رئیس هیات شهرس��تان س��نندج نیز با اش��اره به 
برگزاری دوره آموزشی و نیز تجهیز و نوسازی اماکن ورزشی،  اظهار  داشت: 
جایگاه بس��کتبال کردس��تان مطلوب نیس��ت و تلاش بر توس��عه بسکتبال 
کردس��تان با هم��کاری ارگان های خصوصی و  دولت��ی در اولویت برنامه ما 

قرار دارد .
معتمد وزیری با اش��اره به جایگاه ویژه بس��کتبال در بین طرفداران این 
رش��ته افزود :بس��کتبال وارد فرهنگ مردم  و توجه نونه��الان ، نوجوانان و  
جوانان ) خانم و آقا ( ش��ده  و این رش��ته در اس��تان  کردس��تان آینده دار 
خواهد بود و انتظار میرود که مسئولین به خصوص مدیران ورزشی همکاری 
و توجه بیش��تری به این رش��ته و همکاری در راستای توسعه و  پیشرفت را 

داشته باشند .
وی گفت: در شهرستان سنندج همه با یک وفاق وارد این وادی شده اند 

و تمام توان خود را در راه توسعه دوباره بسکتبال بکار گرفته اند.
رئیس هیات بسکتبال شهرستان سنندج یادآور شد: بسکتبال میتواند  با 

همکاری اصحاب رسانه به دستاوردهایی خوبی دسترسی پیدا کند .
دبیر هیئت بس��کتبال اس��تان کردستان در این نشس��ت خبری اظهار 
داش��ت:در حال حاضر نیز  بازیکن در رده های س��نی مختلف در اردوهای 
تی��م ملی بس��کتبال در تهران حض��ور دارند که امیدواری��م بتوانند با جلب 
رضایت مربیان تیم ملی، به عنوان نماینده کردستان در رقابت های مختلف 
 حض��ور داش��ته و نماینده شایس��ته ای برای معرفی بس��کتبال کردس��تان 

باشند .
برادری بیان کرد:متاس��فانه علیرغم عملکرد مثبتی که در سال گذشته 
داش��ته ایم اما امس��ال اسپانس��ر و حامی مالی نداریم و اکنون خود را برای 
حضور در لیگ ملی آماده می کنیم اما همچنان با مش��کلات مالی دس��ت و 

پنجه نرم می کنیم.
نایب رئیس هیات بسکتبال استان هم در این نشست اظهار کرد:بسکتبال 
جزو بهترین رشته های ورزشی ایران است و کردستان یکی از قطب های این 

رشته است.

تریبون         

فرماندار ویژه میناب:

هیچ مشکلی برای تأمین سوخت وجود ندارد
فرماندار ویژه میناب گفت:هیچ مش��کلی برای تامین س��وخت موردنیاز 

خودرو ها در شهرستان وجود ندارد.
به گزارش دانشجو، محمد رادمهر معاون استاندار و فرماندار ویژه میناب 
در بازدید س��رزده از جایگاه س��وخت میرزایی منطقه توکهور و هش��تبندی 

ضمن رصد وضعیت نازل ها، دوربین و سوخت جایگاه ابراز رضایت کرد.
وی در ادامه گفت:در راس��تای پیگیری یکی از مطالبات پرتکرار مردمی 
مبنی بر ش��لوغی جایگاه های س��وخت فعال در شهرستان به صورت میدانی 

نظارت تا روند ارائه خدمات آنها  بررسی خواهد شد.
رادمه��ر ب��ا تاکید بر اینکه اس��تفاده مردم از کارت س��وخت ش��خصی 
افزود:شهروندان در صورت نداشتن کارت سوخت در اسرع وقت برای دریافت 

آن اقدام کنند.
به گفته فرماندار ویژه میناب، هیچ مشکلی برای تامین سوخت موردنیاز 

خودرو ها در شهرستان وجود ندارد.
رادمهر در پایان تصریح کرد:تاکنون سوخت مورد نیاز شهرستان به موقع 

توسط شرکت نفت تهیه و در اختیار جایگاه ها قرارگرفته است.

لزوم تسریع در اجرایی شدن طرح های تعریض 
معابر شهرقدس

شهرستان قدس-مژگان علیقارداشی 
رئیس کمیسیون ایثارگران و اصناف 
شورای اسلامی ش��هر قدس با اشاره به 
افزای��ش جمعیت ش��هری و همچنین 
تاکید بر ض��رورت ارتقای ظرفیت معابر 
س��طح شهر با هدف روان سازی ترافیک 
شهری، بر لزوم تسریع در اجرایی شدن 
طرح ه��ای تعریض معابر در خیابان های 

پرتردد شهرقدس تاکید کرد. 
حس��ین چناقچی گفت:ام��روزه اصلی ترین معضل ش��هری تراکم بالای 
 ترافیک در معابر اس��ت و ش��هروندان از این موضوع به شدت رنج می برند.ما 
به عنوان بخشی از متولیان امر ترافیک شهری وظیفه ایجاد معابری با کیفیت 
اس��تاندارد داریم که متأس��فانه با توجه به بافت فرسوده و قدیمی شهر این 
امر دچار مشکلات عدیده ای است و می بایست با اجرای تعریض و بازگشایی، 

ظرفیت تردد معابر را به سطح قابل قبولی برسانیم. 
چناقچی افزود: به همین جهت پس از روند توافقات ما بین ش��هرداری 
 و مالکی��ن املاک در ط��رح، لزوم تس��ریع در اجرایی ش��دن تعریض معابر 
م��ورد انتظار نمایندگان مردم و دغدغه اصلی ش��هروندان اس��ت. ضمنا یک 
مورد تعریض در کوچه ش��هبازیار حوالی میدان آزادی و همچنین تعریض و 
ساماندهی آبراهه کوچه های بلبل و یاسر نیز وجود دارد که با بازگشایی این 

معابر بخش قابل توجهی از حجم ترافیک در این محلات کاسته می شود.

شهردار منطقه ۸ تبریز:

 توزیع 130 تن آسفالت طی هفته گذشته 
در معابر بافت مرکزی شهر

تبریز-توفیقی
ش��هردار منطقه ۸ تبریز از توزیع 1۳0 تن آس��فالت، طی هفته اخیر در 

معابر سطح حوزه خبر داد.
حس��ین منیری فر با اعلام این مطلب افزود: ش��هرداری منطقه هشت 
 تبری��ز از ابت��دای س��ال جاری برنامه آس��فالت ری��زی معاب��ر و محلات در

 دستور کار قرار داده و بر این اساس، طی هفته گذشته 192 تن آسفالت در 
معابر و محلات سطح حوزه اجرا شده  است.

وی آسفالت  ریزی را یکی از مهم  ترین ضرورتهای کاری منطقه خواند و 
افزود: ویژگی مهم آسفالت  های اخیر منطقه هشت، اولویت  دهی به معابری 
با نیاز آسفالت بالا بود که در این راستا طی هفته گذشته، شهرداری منطقه 
۸ اقدام به آسفالت مدرسه عطار نیشابوری، کوچه شرکت 2 در خیابان هفده 
شهریور و کوچه های محله مقصودیه کرده است.  شهردار منطقه ۸ با اشاره 
به اینکه استاندارد آسفالت، در برنامه  های آسفالت  ریزی منطقه مورد تاکید 
است، خاطرنش��ان کرد: تحکیم بستر محلات و مسیرهای سطح حوزه جزو 

اولویت های اجرایی است و تا اصلاح تمامی معابر، ادامه خواهد داشت.
منی��ری فر در خصوص جزئیات آس��فالت ریزی انج��ام یافته در حوزه 
ش��هرداری منطقه ۸ گفت: از 1۳0 تن آس��فالت ریزی انجام یافته توس��ط 
ش��هرداری منطقه، 120تن توس��ط معاونت فنی و عمرانی و 10تن توس��ط 

معاونت خدمات شهری منطقه ۸ در معابر سطح حوزه انجام شده است.
 وی در پایان گفت: در راستای ارتقاء کیفی معابر، آسفالت ریزی کوچه 
ها و معابر اصلی و فرعی ش��هرداری منطقه ۸ ازابتدای س��ال آغاز شده و  تا 

کنون بالغ بر 12597 تن در معابر مرکزی شهر، آسفالت ریزی شده است.

رئیس دانشگاه پیام نور خراسان رضوی خبر داد:

برگزاری مسابقات فوتسال قهرمانی کارکنان 
دانشگاه پیام نور در مشهد 

مشهد-صفدری
مسابقات فوتسال قهرمانی کارکنان دانشگاه پیام نور با معرفی تیم های 

برتر در مشهد به کار خود پایان داد.
به گزارش روابط عمومی دانش��گاه پیام نور خراس��ان رضوی، دکتر علی 
منظم رئیس دانش��گاه پیام نور خراس��ان رضوی از پایان مس��ابقات فوتسال 
قهرمانی کش��ور ویژه کارکنان این دانشگاه در مش��هد خبر داد و افزود: این 
دوره از مس��ابقات به میزبانی اس��تان خراس��ان رضوی از 21 آبان ماه و در 
 طی 5 روز به صورت فش��رده با حضور 24 تیم و 504 نفر در سالن دانشگاه 

پیام نور مشهد برگزار شد.
وی ب��ا تاکی��د بر ایجاد نش��اط و ارتقاء ش��اخص توس��عه س��لامت در 
جامع��ه و گس��ترش ورزش همگانی درباره تیم های برتر این مس��ابقات نیز 
 تصری��ح کرد:در این دور از مس��ابقات که ۳2 بازی صورت پذیرفت تیم های 
آذربایجان شرقی، فارس و خوزستان به ترتیب عناوین اول تا سوم را به خود 

اختصاص دادند. 
منظم با بیان اینکه تیم اس��تان خراس��ان رضوی مقام چهارم را در این 
مسابقات کسب کرد ، ادامه داد:آئین اختتامیه این دوره از مسابقات با معرفی 
تیم های برتر و اهداء جوایز با حضور دکتر زارع معاون فرهنگی، اجتماعی و 

دانشجویی دانشگاه و سایر مدیران و کارکنان ستادی و استانی برگزار شد.

سردار حسن پور جانشين فرمانده نيروي انتظامي گيلان در ديدار با اهالي مطبوعات:

نيروي انتظامي استان گيلان به عنوان 
صبورترين نيرو شهرت دارد

استان گیلان بخاطر فرهنگ بالا و اعتقادات مذهبي 
و دیگر فضایل اخلاقي و انس��اني یکي از امن ترین نقاط 

ایران است.
 البت��ه باید اعتراف کرد و گفت نه تنها ش��هرهاي 
گی��لان بلکه کلیه نقاط ایران بخاطر این امتیازات عالي 
امن ترین مناطق محسوب مي شود. البته  نباید از حضور 
فرمانده دلس��وزنیروي انتظامي گیلان غافل بود. چون 
 با درایت توانس��ته است تیمي برجس��ته به سرپرستي 
س��ردار حس��ن پور جانش��ین کاردان فرمان��ده نیروي 
انتخ��اب کن��د ک��ه  اس��ت  اس��تان  ای��ن  انتظام��ي 
الحمدالله س��ردار حس��ن پور نیز با انتخ��اب فرماندهان 
 شهرس��تانها از مهره هایي کاربل��د و تحصیلکرده نظیر 
سرهنگ روشن قلب را به عنوان فرمانده نیروي انتظامي 
شهرس��تان رشت مرکز استان انتخاب نمود که از زمان 
ورود خود تاکنون در جهت ایجاد و امنیت و رفاه مردم 

اقدامات مؤثري ارائه داده است.
گفتني است چهارشنبه گذش��ته سردار حسن پور 
جانش��ین فرمان��ده نی��روي انتظامي گی��لان از اهالي 
مطبوع��ات در دفتر سرپرس��تي روزنامه آفرینش دیدار 
کرد که در این دیدار س��رهنگ فقیري رئیس ارتباطات 
نیروي انتظامي و س��رگرد حیدري ایش��ان را همراهي 
مي کردن��د. در ای��ن دی��دار آقای��ان کریم خرس��ندي 
 مدیر مس��ئول روزنامه گلچین و س��وال جواب و کاظم 
ش��کوهي راد مدی��ر مس��ئول روزنامه گی��لان امروز و 
ابراهیمي رئیس خانه مطبوعات و مازیار جعفري رئیس 

خبرگزاري اقتدار نیوز نیز حضور داشتند.
 ابتدا خانم میرزاده خبرنگار روزنامه آفرینش ضمن 
خیرمقدم گفت: اولاً باید از ش��ما و هیأت همراه تقدیر 
کنم که ش��خصاً به دیدار خبرن��گاران در دفتر روزنامه 
آفرین��ش حضور پیدا کردید و این اقدام ش��ما بس��یار 
دلگرم کننده است و هر قدر مدیران با ارباب قلم ارتباط 

نزدیک داشته باشند اعتماد بیشتري ایجاد مي شود. 
س��ید حدیث میرزاده در ادامه افزود من به عنوان 
یک خبرن��گار از روابط عمومي ش��ما انتظ��ار دارم که 
خبرهاي انتظامی یعني اتفاقات مهم را در اسرع وقت به 
ما ارسال کنند تا خبرهاي بکر سریع تر به اطلاع مردم 
برسد. در غیر اینصورت خداي ناکرده رسانه هاي بیگانه 
 وقتي زمینه خب��ري را خالي ببینند مدیران مس��ئول  

دستگاه ها را زیر سوال مي برند که بسیار ناگوار است.
سپس س��ردار حسن پور جانش��ین فرمانده نیروي 
انتظامي گیلان رشته سخن را بدست گرفت و گفت اولاً 

من بنا نداش��تم سخن بگویم فقط مي خواستم شنونده 
باش��م. به هر ح��ال باید اعتراف ک��رد و گفت که ما به 
رضایتمندي و تعام��ل اعتقاد خاصي داریم و همچنین 
در زمینه دیدارهاي مردم��ي خصوصاً اهالي مطبوعات 
را در س��رلوحه کاري پیش بین��ي کردیم و همچنان به 
فرماندهان انتظامي شهرس��تانها هم تأکی��د دارم تا به 
برنامه دیدارهاي مردمي توجه بیش��تري داشته باشند. 
چ��ون ما هر چي داریم از برک��ت وجود همین عزیزان 
است. پس باید مردم بدون واسطه به خدمتگزاران خود 
دسترسي داشته باشند. چون تجربه نشان داده است که 

فقط با مشارکت مردم مي توانیم شاهد برقراري امنیت 
کامل در جامعه باشیم.  

جانش��ین فرمانده نیروي انتظامي گیلان همچنان 
افزود بیش از  یک میلیون  و هفتصد هزار نفر با رش��د 
۳2 درصد نس��بت به س��ال قبل با پلی��س 110تماس 
برق��رار کردند و نتیجه  آن برق��راري امنیت در جامعه 

مي باشد که قابل لمس است. 
س��ردار حس��ن پور در ادامه افزود که همه اقش��ار 
 باید از امنیت کامل برخوردار باش��ند و براي تحقق این

 امر مهم لازم است تا مردم عزیز با مأموران انتظامي که 
وظیفه برقراري امنیت را بدوش دارند همکاري کنند.

 البته از جوانان عزیز ما در دانش��گاه ها خصوصاً در 
میادین ورزشي و امثالهم که معمولاً مي تواند بیشترین 
جوانان را در خود جذب نماید انتظار مش��ارکت داریم. 
از طرف��ي ایج��اد محیط مناس��ب براي رش��د فکري و 
اجتماعي جوانان وظیفه دولت است که این امر مي تواند 
در بقاي ارزش��هاي اسلامي بسیار مؤثر واقع شود. چون 
اگر جوانان ما رها شوند و از امکانات ورزشي و فرهنگي 
مناس��ب به دور بمانند خداي ناک��رده احتمال انحراف 

وجود دارد و اگر از مسیر سالم منحرف شوند به بیراهه 
کشانده مي ش��وند که نه تنها اولیاي آنها ضرر مي کنند 

بلکه خسارات زیادتری متوجه جامعه خواهد شد.
سردار حسن پور از اهالي قلم خصوصاً مردم شریف 
گیلان ازجمله مدیران صنایع استان خواست تا همکاري 
خود را با این نیروی انتظامی  بیش��تر کنند و اگر احیاناً 
با مش��کلي مواجه شدند بلافاصله با ما در میان بگذارند 
زیرا به ما سفارش شده تا با جوانان عزیز تحصیلکرده و 
اهالي مطبوعات علي الخصوص جامعه کارگري همراهي 
و مساعدت بیشتري داشته باشیم که البته ما هم دریغ 

نداریم همیشه همراه و حامي مردم هستیم.
 سردار حسن پور همچنان افزود اگر کارگري چند 
ماه حقوق دریافت نکند دقیقاً با مش��کلات مالي مواجه 
مي شود و اینگونه موارد به روحیه او و خانواده اش اثرات 
منفي خواهد گذاشت و نیروي انتظامي با وقوف به این 
امر نهایت تلاش خود را دارد تا اینگونه موارد رسیدگي 

شود تا خداي ناکرده مشکلي پیش نیاید. 
مازی��ار جعف��ري رئیس خبرگ��زاري اقت��دار نیوز 
مي گوید انصافاً پای��گاه خوبي در میان مردم دارید و ما 
هم به س��هم خود از نگاه پر از محبت ش��ما در تقویت 

مطبوعات تشکر داریم.
 س��پس آقای��ان ش��کوهي راد و کریم خرس��ندي 
و ابراهیمي هر کدام مس��ایلي را در خصوص پیش��برد 
 اهداف مطبوعات اش��اره کردند که س��ردار حس��ن پور 
با حوصله به همه موارد مطرح شده گوش  فرا داد  تا در 

اسرع وقت رسیدگي و رفع مشکل کنند. 
در ادام��ه س��ردار حس��ن پور گفت م��ن از انتقاد 
استقبال مي کنم چون اعتقاد دارم که نواقص باید گفته 
شود در غیر این صورت هیچ گاه تحول نخواهیم داشت 
و همچنین در زمینه اطلاع رس��اني اش��اره کرد و گفت 
از هم��ه عزیزان اهل قلم انتظار دارم تا در خبررس��اني 
احساسي عمل نکنند و حتي هیچگاه عجولانه اقدام به 

انعکاس اخبار نداشته باشند.
س��خنران بع��دي مهندس کریم خرس��ندي مدیر 
مس��ئول روزنامه گلچین و س��وال و ج��واب بود که از 
همکاري و همراهي صمیمانه سردار حسن پور جانشین 
مردمي انتظامي گیلان تشکر کرد و سوالاتي در زمینه 
نحوه طرح مس��ائل مش��ورتي با نیروي انتظامي عنوان 
کرد که پاس��خ لازم هم از سوي س��ردار حسن پور ارائه 

شد.
گزارش : سیداکبر خوشحال

نماینده چابهار تاکید کرد؛

ضرورت رفع مشکل آب روستاهای جنوب 
سیستان و بلوچستان

نماین��ده م��ردم شهرس��تان های چابهار، نیکش��هر، 
 کن��ارک، قصرقن��د، دش��تیاری و زرآب��اد در مجل��س 
ش��ورای اس��لامی گفت: ۶ شهرس��تان چابهار، نیکشهر، 
کن��ارک، قصرقند، دش��تیاری و زرآباد بی��ش از یک هزار 
 روس��تا دارن��د که بی��ش از نیم��ی از آنها یعن��ی حدود 
700 روستا فاقد شبکه آبرسانی و آب شبانه روزی هستند.

محمد انور بجارزهی در گفت وگو با ایس��نا، افزود: 
آب مصرفی این روس��تاها با تانکر، انتقال آب از چشمه، 

چاه دستی تامین می شود.
وی گفت:برخ��ی مناطق در ش��بانه روز فقط چند 
 س��اعت آب دارند که نمونه آن ش��هر چابه��ار با توجه

 به جایگاه اقتصادی، گردش��گری ، آب آش��امیدنی آن 
جیره بندی است.

بجارزهی اظهار کرد:تامین آب ش��بانه روزی برای 
بیش از 700 روس��تا و تکمیل تمام��ی طرح های نیمه 
تمام حوزه آبرس��انی در جنوب سیس��تان و بلوچستان 

ضروری است.
وی بی��ان کرد:دیداری با هاش��م امینی مدیرعامل 
ش��رکت مهندسی آب و فاضلاب کش��ور داشتم و تمام 
وضعیت آب��ی شهرس��تان های ۶ گانه ح��وزه انتخابیه 
چابه��ار و پیگیری اجرای طرح ه��ای جدید، تامین آب 
ش��بانه روزی، تخصیص به موقع اعتبارات مورد بررسی 
ق��رار گرفت و امیدواریم بزودی اتفاقات خوبی در حوزه 

آبرسانی خواهد بیفتد.
نماینده مردم ح��وزه انتخابیه چابه��ار در مجلس 
شورای اسلامی مهمترین مشکلات حوزه آب و فاضلاب 
چابهار را تکمیل طرح آبرس��انی به تمامی روس��تاهای 
 بخ��ش پ��لان و پیرس��هراب ب��ه وی��ژه 5۸ روس��تای

 بخش مرکزی عنوان کرد و افزود: بیش از 400 روستا 
از س��د زیردان آبرس��انی می ش��وند که متاسفانه سالها 
چشم انتظار ساخت تصفیه خانه هستند و در این زمینه 

اعتبار مورد نیاز تخصیص پیدا نکرده است.
وی بر اجرای خط انتقال از س��ه راهی نگور تا شهر 
نگ��ور، اجرای خط انتق��ال از مخزن آب دمبدف تا تیس 
کوپان، اجرای خط انتقال ریمدان از س��ه راهی سنگان 

تا س��ه راه��ی ریم��دان کمال، اج��رای خ��ط انتقال از 
 شیرگواز تا سه راهی دمبدف، تکمیل مخازن عارف آباد، 
هوت گت و س��نگان تاکید کرد و گفت: افزایش ظرفیت 
آب ش��یرین کن کنارک و همچنین ساخت آب شیرین 
کن جدید در چابهار برای بهره مندی شهروندان این شهر 
از آب پایدار و پایان دادن جیره بندی آب ضروری است.

بجارزهی ادامه داد: اجرای تاسیس��ات آبرسانی به 
سایت جدید مسکن ملی، حاشیه شهر مرادآباد و کمب 
و روس��تاهای همجوار از دیگر درخواس��ت هاس��ت که 
امیدواری��م مورد توجه قرار گرفته و مش��کلات بی آبی 

مردم از گواتر و پسابندر تا زرآباد حل شود.
 مهمترین مش�کلات حوزه آب و فاضلاب 

نیکشهر 
وی به مهمترین مش��کلات ح��وزه آب و فاضلاب 
نیکشهر اشاره کرد و افزود: در بخش مرکزی نیکشهر از 
14۶روستا کمتر از 10 روستا دارای شبکه و آب پایدار 
24 ساعته هستند و بقیه روستا یا فاقد شبکه آبرسانی 
ب��ود و ی��ا با تانکر و انتقال آب از چش��مه و چاه و یا در 

شبانه روز فقط چند ساعت از آب بهره مند هستند.
نماینده مردم ح��وزه انتخابیه چابه��ار در مجلس 
شورای اسلامی گفت: اصلاح شبکه توزیع آب آشامیدنی 
 و خط انتقال ش��هر نیکش��هر ب��ه ط��ول 40 کیلومتر 
با اعتبار م��ورد نیاز 750 میلیارد ریال، تکمیل مجتمع 
1۸ روس��تای نیمه تمام پایین دس��ت س��د خیر آباد و 
 تصفی��ه خانه م��ورد نیاز با اعتب��ار مورد نی��از 2 هزار 
میلی��ارد ریال، س��اخت مخ��زن پنج ه��زار مترمکعبی 
شهر نیکش��هر با اعتبار مورد نیاز یک هزار میلیارد ریال 

پیشنهاد شده که امیدواریم مورد توجه قرار گیرد.
 وی ب��ر تکمی��ل خ��ط انتق��ال، ادامه حف��اری و

 تجهی��ز چاه، س��اخت موتورخانه و مخ��زن 200 متر 
 مکعبی روستای زهک بخش مرکزی با اعتبار مورد نیاز 
70 میلیار ریال، اصلاح و توسعه شبکه  روستای متسنگ 
بخ��ش مرکزی با اعتبار مورد نیاز 100 میلیارد ریال را 
دیگر درخواست مهم حوزه آبرسانی در نیکشهر عنوان 
کرد که به مدیرعامل ش��رکت مهندسی آب و فاضلاب 

کشور پیشنهاد شده تا تامین اعتبار شوند.
 بجارزه��ی مهمتری��ن مس��ائل و مش��کلات حوزه 
آب و فاضلاب کنارک را نبود آب آشامیدنی شبانه روزی 
برای بیش از 50 هزار نفر ش��هر و روس��تاهای همجوار 
عن��وان کرد و افزود: تس��ریع در تکمیل طرح نیمه تمام 
 تصفی��ه خان��ه فاضلاب که س��ال ها بلاتکلی��ف مانده و 
در حال حاضر یک پکیج تصفیه با ظرفیت کم نصب شده 

از موارد ضروری است که سریعا مورد توجه قرار گیرد.
وی ب��ر تخصی��ص اعتبار ب��رای اتمام 2 ایس��تگاه 
فاضلاب در حال س��اخت، تکمیل طرح س��اخت شبکه 
فاضلاب ب��رای مناطق الحاقی ش��هر زیباش��هر، محله 
چ��ادران، زمین های طرح اقدام ملی مس��کن و اراضی 
جدید 15۳ هکت��اری اهدایی رهبر معظم انقلاب برای 
 واگذاری به مردم، اجرای خط انتقال آب از س��د کهیر

 به ش��هر و روس��تاهای کنارک به ویژه آبرسانی شبانه 
روزی ب��ه تمام��ی روس��تاهای بخش کهی��ر و مرکزی 

کنارک تاکید کرد.
نماینده مردم ح��وزه انتخابیه چابه��ار در مجلس 
ش��ورای اس��لامی گف��ت: اص��لاح خ��ط انتق��ال آب 
آش��امیدنی ش��هر کنارک از آب ش��یرین کن تا مخزن 
 ب��ه دلیل فرس��ودگی، س��اخت مخ��زن ذخی��ره بتنی 
10 ه��زار مترمکعبی، تخصیص اعتبار لازم برای اصلاح 
خطوط شبکه آبآشامیدنی شهر کنارک به دلیل قدمت 
و فرس��ودگی و ساخت تصفیه خانه در پایین دست سد 
کهیر برای تامین آب سالم و بهداشتی مردم پایین دست 
از دیگر پیشنهادات به مدیرعامل شرکت مهندسی آب 

و فاضلاب کشور بود.


